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El billar és un joc de 
concentració i implica 

un desgast mental n 

per marc garcia b. 

Què volia ser de gran quan era petit? 
Químic. M'agradava barrejar productes. 

El carnet de cotxe se'l va treure... 
A la primera, a Montjuïc, hi havia molt trànsit! 

L'últim regal que ha fet? 
., Una polsera a una amiga. 

No el veurem mai... 
En una manifestació d'ultres. 

- . . Es faria una foto amb... 
Mcolas Sarkozy. És molt llençat a.nivell 

• ; polític i personal. • 

Un club de billar a Mollet... 
Es va fundar l'any 1963. 
Fa més de 50 anys no hi havia ni 
cotxes ni televisió i a Mollet es 
jugava molt a billar a l'Ateneu i 
al" Club Recreatiu del Tabaran. 
També es feien partides al bar 
Regino, fins que es va decidir 
fer un club dins la Federació 
Catalana de Billar. Ara estem a 
l'espera d'aconseguir un local als 
baixos del pavelló de la Riera 
Seca. 

Quines activitats fan? 
Som 50 socis, i la junta gestora 
es reuneix cada quinze dies. Ens 
entrenem per quatre tipus de 
competicions: la lliure, la banda, 
el quadre 47/2 i a tres bandes. 
Aquesta última és la més com-
plicada. 

Totes ho semblen... 
És com tot. A tennis no només 

s'hi pot jugar tenint una raque-
ta, doncs amb el bülar passa el 
mateix, calen hores 
d'entrenament i perseverança. El 
billar és un joc de concentració i 
implica un cert desgast mental. 
Per això és juga en silenci, a la 
sala no es pot fumar i només se 
serveix aigua per beure. 

Només aigua. Vol dir? 
Durant la partida sí, no se 
serveix res més. Ara, si algú vol 
anar una mica més content 
sempre pot anar al.bar a la mitja 
part i prendre un whisky o ima 
camamilla. 

Quantes hores entrena? 
Jugo entre setmana, una hora i 
mitja diària si pot ser, contra 
rivals de la mateixa categoria 
qíie jo. Em serveix per practicar 
tàctiques i evitar retrucs i 
corbates. 

Retrucs i corbates? 
Un retruc és quan es toques 
dues boles perquè no s'ha jugat 
bé la bola contrària. I una 
corbata és quan la bola fa \m 
angle recte després de tocar 
una banda- i frega la bola 
contrària. És qüestió de 
paciència i d'anar a l'atac. S'ha 
de mirar de deixar una mala 
jugada al contrari per crear-li 
dificultats. 

Com ha anat la temporada? 
L'equip ha arribat a les 
semifinals del Campionat de 
Catalunya de les quatre 
modalitats. S'ha fet una bona 
temporada però amb alguns 
errors, i els errors s'acaben 
pagant. Per a la propera 
temporada volem l'ascens a la 
primera divisió de tres bandes. 
És difícil, però a la vida no hi ha 
res fàcü. • 
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